
         R O M Â N I A                                        
  JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
     CONSILIUL LOCAL 

 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara din  data de 31.01.2007 
 
 

   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul MARIŞ REMUS care a 
fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.256/2006 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în 
funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
  D-nul Mariş Remus: 
             „Dăm citire rugăciunii „Tatăl Nostru” 

Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 20 consilieri în funcţie (prin demisia d-lui 
Bende Barna Gavril) şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 19 
consilieri, lipseşte motivat dl. Răducea Ionel. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Nicolae 
Schiau, dl. viceprimar  Simion Jitian şi dl secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 
Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, d-na Georgeta Stanca – Director Serviciul Public 
Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi Oboarelor din municipiul Hunedoara,  d-na Costa 
Maria - inspector de specialitate - Direcţia de Asistenţă Socială, reprezentant S.C. 
ECO SID S.A., reprezentant R.A.I.L. Hunedoara, delegaţii săteşti. 

În continuare se dă cuvântul d-lui Secretar pentru a prezenta stadiul 
legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de  28.12.2006, 19.01.2007 şi 
23.01.2007: 

„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data 
prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului 
Local din data de 28.12.2006, 19.01.2007 şi 23.01.2007.” 

Procesele verbale al şedinţelor anterioare care au fost puse în timp util la 
dispoziţia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi de către 
preşedintele şedinţelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local. 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 

Domnul primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia 
după cum urmează:  

- introducerea la punctul 27 a proiectului de hotărâre privind aprobarea 
structurii organizatorice-organigrama a numărului de personal şi a statului de funcţii 
pentru Serviciul public „Grădina Zoologică şi ecarisaj” Hunedoara din subordinea 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

 
- introducerea la punctul 28 a proiectului de hotărâre pentru modificarea 

şi completarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 89/2001 privind 
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aprobarea Regulamentului de organizare  şi funcţionare a aparatului propriu al 
Consiliului Local Hunedoara. 
 

Ordinea de zi se renumerotează în mod corespunzător, astfel: 
 
29. Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local 

al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.02.2007 – 
30.03.2007. 

 
30. Diverse.           

 
Se supune la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate. 
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri 

care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la 
gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe 
înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local 
cu încălcarea dispoziţiilor art.47 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale 
nr.215/2001, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă avizul raportul comisiei de comerţ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.5/2007 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.6/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
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În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dl. Mariş Remus: 
„De la ce dată se pot anula aceste creanţe? Întreb acest lucru deoarece 

nu scrie în hotărâre, doar în nota de fundamentare.” 
 
D-na Anca Homorodean – şef Serviciu impozite şi taxe locale: 
„Este vorba despre creanţele existente în luna decembrie 2006, se va 

completa hotărârea.” 
Dl. Mariş Remus propune modificarea hotărârii la art.1: „… aflate în sold 

la data de 31 decembrie 2006…” – se aprobă în unanimitate. 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.7/2007 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
-    d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 

 
Dl. Nicolae Schiau: 
„Am de făcut o observaţie care ne-a scăpat, numărul membrilor grupului 

de dezvoltare strategică este par. Propun să diminuăm din cadrul comisiei, poziţia 18, 
pe d-ra Costache Sabina, având în vedere că şi-a dat demisia începând cu data de 
18.02.2007. Astfel, componenţa acestui grup se va renumerota.” 

 
Dl. Artean Mircea: 
„Nu cunosc prevederile legale pe baza cărora se face acest grup. 

Consider că ar fi bine ca printre membrii grupului de dezvoltare strategică să se 
numere şi consilieri locali deoarece Consiliul local reprezintă municipiul, astfel de 
strategii şi dezvoltări ar trebui validate si de consilieri. Îmi prezint scuze în cazul în care 
ceea ce solicit eu nu este în conformitate cu legea. În cazul în care este posibil, doresc 
să fie introduşi pe listă preşedinţii comisiilor de specialitate ale Consiliului local.” 

 
Dl. Buzea Constantin: 
„La punctul 2 aş dori să ştiu cum ar trebui să devină Hunedoara în 

viziunea comunităţii? Cum punem în practică acest punct? Consider că ar fi necesar 
să se facă un studiu de oportunitate  în acest sens, pentru a se vedea practic în ce 
mod, spre exemplu, va putea fi folosit eficient, terenul fostului combinat, în urma 
ecologizării. Trebuie să ştim cum se dezvoltă aceste zone, pentru a putea şti atunci 
când vin propuneri pentru vânzare, cumpărare, să ştim ce zone putem dezvolta. 
Hunedorenii trebuie să ştie în perspectivă ceea ce înseamnă dezvoltarea oraşului. 
Pentru că până acum nu ne-a întrebat nimeni când s-a industrializat combinatul.” 

 
Dl. Mariş Remus: 
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„Consider că acest colectiv are de lucru, ei urmează să facă nişte studii, 
propuneri. În baza acestor studii şi analize, se vor face propuneri.” 

 
 
Dl. Nicolae Schiau: 
„Noi avem în lucru prin parteneriat cu Consiliul Judeţean, un plan de 

amenajare urbanistică a întregii zone dintre Deva – Hunedoara – Simeria. Avem deja 
primele idei referitoare la amenajarea unor şosele de centură, extinderea unor zone de 
locuinţe. Pe baza acestui plan de amenajare se va întocmi planul urbanistic general. 
Acesta este doar primul pas în a stabili echipa care se va ocupa de strategia de 
dezvoltare locală a municipiului Hunedoara.” 

 
Se supune la vot propunerea d-lui Artean Mircea ca din componenţa 

grupului să facă parte preşedinţii de comisii ai Consiliului local – se aprobă în 
unanimitate. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1.- se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
În continuare, dl. Magheru Liviu prezintă procesul verbal de numărare al 

voturilor. 
Art.3-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.8/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.9/2007 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
Dl. Magaon Jane: 
„Atunci când s-a făcut contractul cu Manolache s-a precizat că mijloacele 

de transport nu pot fi mai vechi de 3 ani. Mie mi-este frică să circul cu asemenea 
maşini.” 
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Dl. Nicolae Schiau: 
„Luna viitoare vom aproba o hotărâre de consiliu prin care se vor mări 

tarifele de transport.” 
 
Dl. Mariş Remus: 
„Obiectul hotărârii noastre de azi este altul, domnul Magaon poate iniţia 

un nou proiect de hotărâre în sensul sesizat de dânsul.” 
 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.10/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
-  d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă  raportul comisiei de cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.11/2007 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 7 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
În continuare, dl. Magheru Liviu prezintă procesul verbal de numărare al 

voturilor. 
Art.8,9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.12/2007 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
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- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
Dl. Magheru Liviu: 
„Aş dori să întreb dacă se scoate şi corpul E? Deci toate corpurile din 

incintă? Cei care vor câştiga, cum vor putea fi obligaţi să întreţină şi restul de corpuri 
care rămân? Este vorba de împrejmuire, de terenul de interior.” 

 
Dl. Nicolae Schiau: 
„Am propus aceste 3 corpuri de clădire mari care pot găzdui 2 hale şi un 

garaj. Vom avea în vedere şi parcelarea zonei. În funcţie de ceea ce doresc cei care 
câştigă, vom avea în vedere şi extinderea faţă de ceea ce au licitat, pot avea nevoie şi 
de anumite spaţii suplimentare pentru ceea ce vor să facă În final se va concesiona tot 
ceea ce este acolo.” 

 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.13/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.14/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-na Boiangiu Maria: 
„În cadrul comisie juridice, am considerat că la art.2 este nevoie de un 

amendament deoarece sunt în centrul oraşului, am majorat la preţul de 45 de 
euro/mp.” 
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Propunerea comisiei de majorare la 45 euro/mp la art.2 se supune la vot 
– se aprobă cu 14 voturi pentru, 2 voturi împotrivă: Demeter Ilie, Chiş Aurelia şi 3 
abţineri: Artean Mircea, Magaon Jane, Mariş Remus. 

 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi pentru, o abţinere: Artean Mircea. 
Art.1 se aprobă cu 18 voturi pentru, o abţinere: Artean Mircea.. 
Art.2 se aprobă cu 14 voturi pentru, 3 voturi împotrivă: Chiş Aurelia, 

Demeter Ilie, Magaon Jane şi 2 abţineri: Artean Mircea, Mariş Remus. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
În continuare, dl. Magheru Liviu prezintă procesul verbal de numărare al 

voturilor. 
Art.4-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.15/2007 se aprobă cu 15 voturi pentru, 3 voturi împotrivă: 

Demeter Ilie, Magaon Jane, Chiş Aurelia şi o abţinere: Artean Mircea. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
În continuare, dl. Magheru Liviu prezintă procesul verbal de numărare al 

voturilor. 
Art.4-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.16/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).            
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
Dl. Buzea Constantin: 
„Comisia de urbanism a dat un aviz nefavorabil cu recomandarea ca să 

se ţină cont de alinierea cu clădirile de pe străzile Republicii şi George Enescu.” 
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Dl. Mariş Remus: 
„În această situaţia, dacă comisia de urbanism a dat un aviz nefavorabil, 

fiind o comisie de specialitate în cazul de faţă, în calitate de preşedinte de şedinţă, nu 
pot să supun hotărârea în discuţia Consiliului local.” 

 
Dl. Artean Mircea: 
„Cu alte ocazii am trecut peste un aviz nefavorabil al comisiei de 

specialitate şi am votat în plen. Aş dori să se procedeze unitar.” 
 
Dl. Mariş Remus: 
„Vă promit că şi data viitoare când voi fi preşedinte, tot la fel voi 

proceda.” 
Proiectul de hotărâre nu se supune la vot. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.      

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
D-na Boiangiu Maria: 
„Dacă vom fi de acord cu acest proiect de hotărâre, vom crea un 

precedent şi astfel vom împânzi tot oraşul cu aceste containere.  
Ne-am gândit în cadrul comisiei să oferim astfel de spaţii pentru aceste 

containere la periferia oraşului, dacă e posibil.” 
 
Titlul hotărârii se supune la vot – nu se aprobă, 12 voturi împotrivă, 8 

voturi pentru. 
Proiectul de hotărâre nu se mai supune la vot. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.      

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
În continuare, dl. Magheru Liviu prezintă procesul verbal de numărare al 

voturilor. 
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Art.5-6.- se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.17/2007 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.18/2007 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dl. Magheru Liviu: 
„Cred că mai trebuie lucrat la acest P.U.D. Se pot aduce soluţii mai 

bune.” 
 
Dl. Mariş Remus: 
„S-ar putea să mai avem şi alte variante de P.U.D. pentru acest spaţiu.” 
 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.19/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
                   -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
-    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.20/2007 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor prezenţă).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
-    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dl. Mariş Remus: 
„Trebuie să se facă o rectificare în hotărâre, noi nu o putem mandata pe 

d-na Szabo Dorina să aprobe revocarea unei hotărâri a Consiliului local, revocarea o 
aprobă Consiliul local. Propun ca să se însărcineze doamna Szabo să aplice 
hotărârea.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 cu modificările propuse se aprobă în unanimitate. 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.21/2007 se aprobă în unanimitate. 
 

 La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 
din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 

- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.22/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.      
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.23/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.      
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.24/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.      
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4,5 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
În continuare, dl. Magheru Liviu prezintă procesul verbal de numărare al 

voturilor. 
Art.6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.25/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
În continuare, dl. Magheru Liviu prezintă procesul verbal de numărare al 

voturilor. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.26/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-nei Boiangiu Maria  care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
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Dl. Şerban Dan: 
„Aş dori să întreb dacă se pot face anumite construcţii la clădirile istorice, 

nu avem cumva nevoie de avizul Ministerului Culturii?” 
 
Dl. Bilei Lucian: 
„La construcţiile istorice se poate construi dar e nevoie de avizul 

Ministerului Culturii, fără acest aviz nu se poate face nimic.” 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.27/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.28/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.29/2007 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 28 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.30/2007 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 29 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
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                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.31/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul  30 – DIVERSE. 
Dl. Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Săptămâna trecută am avut control de la Instituţia Prefectului. Ni s-au 

făcut recomandări pe care o să vi le prezint.  
Rapoartele nefavorabile ale comisiilor de specialitate  vor trebui motivate. 

Aceste rapoarte ale comisiilor vor trebui semnate de toţi membrii, nu numai de către 
preşedinte.  

Vă rog ca până vineri, 9 februarie, să îmi aduceţi declaraţiile de avere 
completate.” 

 
Domnul Demeter Ilie cere permisiunea consiliului de a părăsi sala. 
 
Dl. Nicolae Schiau: 
„Vineri în 2 februarie 2007, ora 11,00 va avea loc depunerea de coroane 

la bustul lui Michael Klein, toţi consilierii care doresc, pot să participe.” 
 
Dl. Răceanu Viorel: 
„În februarie aş dori să discut cu dl. primar vreo 20 de probleme pe teren,  

în perimetrul oraşului. 
În campania electorală li s-au promis pensionarilor că se va asigura un 

punct de lucru pentru depunerea actelor care trebuie să ajungă la Casa de Pensii 
Deva, pentru a nu mai merge pensionarii la Deva, de ce până acum nu s-a prevăzut 
acest spaţiu? 

S-a spus că se va face reabilitarea sistemului de alimentare cu apă încă 
din trimestrul IV al anului 2005. Suntem în anul 2007, nu se mai ştie nimic, aş dori să 
întreb ce se întâmplă cu acest program? Ce s-a făcut cu toate acordurile date de noi 
până acum? 

În ziarul din 7 ianuarie apare o intervenţie a d-lui preşedinte al Consiliului 
judeţean privitor la unificarea localităţilor. Eu nu sunt de acord cu această unificare. 
Noi ne-am dat atunci acordul pentru asociere, pentru a se putea face această 
investiţie, dar până astăzi nu s-a făcut nimic. Iar dl. preşedinte face precizarea în ziarul 
„Cuvântul liber” că nu este vorba de asociere, că trebuie să ne unificăm, deci 
Hunedoara va dispare ca localitate şi problema dânsului era ce denumire se va da noii 
localităţi Deva-Simeria-Hunedoara. Asta ar însemna că Primăria Hunedoara nu va mai 
exista, ci va fi un punct de lucru pentru administraţia de stat. Dânşii vor o Deva mare. 

Altă problema este referitoare la Apaprod. În şedinţă s-a spus clar ceea 
ce vor face cei de la Deva, s-a spus că vom avea o unitate de sine stătătoare, cu 
personalitate juridică, dar ei au făcut doar un punct de lucru pentru Hunedoara. Noi aici 
nu mai avem personalitate juridică, acum depindem de Deva. Cum e posibil aşa ceva? 

În perioada 2000-2004, înainte  de privatizarea combinatului şi a 
I.C.S.H.-ului, eu am insistat în repetate rânduri, se poate găsi şi în procesele verbale 
de atunci, am atras atenţia să luăm mijloacele fixe care nu afectează producţia şi ceea 
ce se vinde. Am spus să luăm centrul de proiectare, Casa Albă, complexul Râuşor, 
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Cantina Restaurant, dar nu s-a ţinut seama de ce am spus. Referitor la I.C.S.H am 
spus să preluăm grădiniţa, dar nu s-a vrut. De ce a trebuit să le dăm? Acum le 
cumpărăm înapoi pe foarte mulţi bani. Nu trebuia să ajungem în situaţia de a muta 
grădiniţa de acolo. La fel nu trebuia să predăm nici baza sportivă a ICSH iar sala de 
sport să fi fost tot la noi.” 

 
Dl. Mariş Remus: 
„Aş avea multe de comentat la ceea ce a spus dl. Răceanu, dar mă 

limitez la a spune că baza sportivă de la Constructorul a fost făcută de I.C.S.H.” 
 
Dl. Magheru Liviu: 
„Noi am concesionat activitatea către Apaprod atunci când ei erau 

sucursală şi aveau personalitate juridică, aveau 280 de angajaţi care îşi plăteau toate 
taxele şi impozitele la Hunedoara. La ora actuală, este modificată structura, nu mai 
corespunde modului cum am concesionat noi activitatea, acum toţi angajaţii plătesc 
impozite la Deva. Trebuie să regândim contractul de concesiune datorită schimbării 
datelor faţă de cum a fost el aprobat.” 

 
Dl. Artean Mircea: 
„Doresc ca ora de începere a şedinţelor consiliului local să fie anunţate 

cu mai mult timp înainte pentru că unii dintre noi avem activităţi profesionale pe care 
nu le putem amâna, avem nevoie să ştim cu cel puţin 2 zile când va fi data şedinţei. 

De asemenea, aş dori să ştiu dacă materialele pentru consiliu pot să fie 
trimise prin e-mail. 

Ca preşedinte al comisiei de cultură, sănătate, protecţie socială, sportivă 
doresc succes celor care au fost invitaţi la festivitatea de astăzi a sportului 
hunedorean.2 

 
Dl. Farcaş – delegat sătesc: 
„Drumul de la Groş s-a deteriorat foarte mult, este plin de gropi, trebuie 

refăcut.” 
 
Dl. Nicolae Schiau: 
„Când vom prelua clădirea B.R.D.-ului, vom face un punct de lucru 

pentru Casa de Pensii din Deva.  
Despre programul ISPA nu vă pot spune prea multe, o să facem o 

intervenţie pentru a primi stadiul derulării programului ISPA. Problema cea mai grea 
este că va trebui să plătim TVA, ca beneficiar. Noi am primit un grafic de lucrări de la 
Apaprod, în 2008 era stabilit un vârf pentru plata TVA-ului de 3,8 milioane euro. Aşa 
ceva este imposibil. Dacă ştiam acest lucru de la început, altfel era situaţia, însă la 
discuţii ni s-a spus doar de cofinanţare. 

Referitor la unificarea celor 3 oraşe, eu nu cred că se va face aşa ceva. 
Am fost de acord cu P.U.D. comun pentru cele 3 oraşe, trebuie să gândim amenajarea 
zonei. În rest, nu s-a purtat nici un fel de discuţie, consider că această problemă va 
trebui să facă obiectul unui referendum, nu e de competenţa consiliului local. 

Referitor la Apaprod, consider că trebuie făcută o revizuire a contractului 
de concesiune pentru că sunt multe schimbări, în special sub aspectul formei juridice 
în care ei funcţionează, din sucursală ne-au transformat în centru de  exploatare şi 
distribuţie, nu am avut personalitate juridică de la început. Este bine că nu s-a mai 
recurs la acea măsură dură de a veni cei de la Deva şi de a închide apa de la 
Hunedoara. Totul va trece printr-o discuţie prealabilă cu asociaţiile, dar până la urmă 
se constată că sunt şi mulţi rău-platnici.  
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Referitor la clădirile ce se puteau prelua în anii 2000-2004, se pot spune 
multe lucruri. Referitor la grădiniţa de pe str. G. Bariţiu, anul trecut am avut un contract 
de închiriere cu cei de la I.C.S.H. care a fost de fapt cu titlu gratuit pe clădire, doar a 
trebuit să suportăm utilităţile şi reparaţiile curente. Anul acesta s-a venit cu un proiect 
prin care ni s-a cerut chirie de 1,5 euro/mp, cam 3750 euro/lună, acest lucru nu s-a 
agreat, dacă ar trebui să plătească cineva, ar fi Inspectoratul şcolar. Avem posibilitatea 
construirii unui corp nou de grădiniţă în spatele pieţei - P.N.3. – şi cu program 
prelungit. Este aprobată suma ca investiţie şi vom demara lucrările.  

Îmi cer scuze pentru modificarea orei de începere a şedinţei de azi, 
invitaţia din partea Galei sporturilor a venit foarte târziu, de aceea a trebuit să modific 
ora pentru a ajunge la festivitate.  

Posibilitatea transmiterii prin email a materialelor există, însă vom studia 
şi partea legală a problemei, însă primirea materialelor se face pe bază de semnătură 
de primire. Vom discuta şi cu cei de la compartimentul de informatică în acest sens.” 

 
D-nul Mariş Remus: 
Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinţa de azi a consiliului local." 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
 
 


